
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens (SFF)styrelsemöte via Teams 
2023-03-09 

Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Anneli Svensson (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Mattsson 
(ordinarie),Anna Gehlin (ordinarie), Annika Klintberg (suppleant). Lars-Göran Linde 
(suppleant), Maria Ahlin (suppleant), 
Ej närvarande: Åsa Hugosson (suppleant), 
 
 

§ 164 Mötet öppnas  
  
§ 165 Dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänt förslag som även delgavs på skärm.  
 
 
§ 166 Justeringsman 

Att välja Annika Klintberg till att justera dagens protokoll.  
 
 
§ 167 Föregående protokoll  
Protokollen tar vi upp på nästa styrelsemöte den 21/3–23. 
 

 
§ 168 Revisionen 

Revision är genomförd den 17/2–2023.  
Revisorerna ansåg att det inte gick att genomföra någon revision och begärde att kassören 
skulle återskapa den gamla kontoplanen och göra om arbetet på nytt. Dataprogrammet är 
inköpt redan 2016 och har inte utnyttjats sedan dess, när det gäller automatiska funktioner, 
lagerhållning, skicka ut fakturor samt innehålla information om leverantörer och kunder. Då 
den nya kassören från 2021 börjat använda detta för att göra det lättare för alla, blir 
revisionen första året efter upprättandet av en ny kontoplan, lite jobbigare att genomföra. 
Ordförande och kassören ska ha ett Teams möte med revisorerna den 13/3–23 för att 
diskutera vad som inte är bra. Kan bli så att det blir ett AU möte då. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
§ 169 Fyndig Saluut 
Cathrine Nennestam har i kontakt med Linda Anderssonpå SH, fått veta att dåvarande ägare 
till Fyndig Saluut 216 sett att det står fel i Blå Basen angående hingstens resultat efter visning 
22 mars 2014 på Grevagården för sundhetskontroll. 
Då hingstägaren överklagat det beslut som togs, att hingsten ej är godkänd via rasvisa krav 
inte är rätt. 
 
Paragraf § 104 från SFF:s styrelseprotokoll den 11 december 2016: 
 
Vi har fått beslutet från besvärsnämnden avseende överklagan om Fyndig Saluut 216.  
De skriver: ”Besvärsnämnden bifaller överklagandet och undanröjer 
avelsvärderingsnämndensbeslut den 22 mars 2014 samt Svenska Fjordhästföreningens 
styrelsebeslut den 29 maj 2014 att Fyndig Saluut 216 ska tas ur avel.” 
BESLUT: Hingsten Fyndig Saluut 216 ska anses vara visad och godkänd vid 
hingstpremieringen i mars 2014. Detta innebär att ägaren kan söka licens för 
betäckningssäsongen 2017. Hingsten ska därefter visas för ny sundhetskontroll senast 
säsongen 2018, och i första hand under 2017, antingen på sommarpremieringen eller 
hingstpremieringen i Vetlanda. 
Hingstägaren meddelas detta beslut. 
BESLUT: SFF beslutar att se till att SH ändrar i blå basen för hingsten Fyndig Saluut 216 det 
beslut som redan finns godkänt sedan 2016. 
Avelskommittén får i uppdrag att ordna med detta. (Bilaga 1) 
 
 

§170 Proposition västsvenska ponnysällskapet 
En proposition har inkommit från Västsvenska Ponnysällskapet som ska anordna en 
utställning den 9 juli 2023 i Björbäck med domaren Tobias Sandahl. 
BESLUT: Att vi godkänner denna utställning då Tobias Sandahl är godkänd fjordhästdomare 
och propositionen är korrekt.  
 

Sekreteraren hade fått via mail en lista på utställningar i sommar 2023. Varav två stycken var 
även för fjordhästar. 
Avelskommittén får i uppdrag att titta på detta. 
 
§ 171 Domarutbildning 
När vi ser på domarlistan 2023 så börjar den krympa, vi behöver fler nya domare. Sedan 
finns det kandidater som behöver se mer fjordhäst för vidare utbildning. 
Cathrine Nennestam undersöker med SH hur framtiden ser ut med domarutbildningar. 
 

§ 172 Mötet avslutas  
Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för kvällens möte. 
 
 
Vid protokollet  
  
  
 



Gunilla Olander  Stefan Sahlin  Annika Klintberg 

Sekreterare        Ordförande  Justerare 
 


